

## СОДЕРЖАНИЕ

<b>Красильников И. М.</b> Электроакустический звуковой материал в деятельности исполнителя и композитора .....	с.4-7
<b>Буторина Н. И.</b> Современные педагогические и информационные технологии в преподавании музыкально-теоретических дисциплин «Сольфеджио» и «Гармония».....	с.7-12
<b>Приходько О. В.</b> Модульная структура содержания обучения по направлению «Музыка на компьютере» в ДМШ и ДШИ .....	с.12-15
<b>Бирюлева Е. В.</b> Звучащий мир природы. Научно-исследовательский проект в детской музыкальной практике .....	с.15-18
<b>Савина С. В.</b> Инновационные процессы как средство повышения качества подготовки студентов музыкально-педагогических факультетов вузов .....	с.18-19
<b>Ужегова И. Ю.</b> О социально-культурном проекте ДШИ им. Л.А. Старкова.....	с.19-22
<b>Зингерова И. Э.</b> Классификация и назначение музыкальных компьютерных программ в системе школьного образования .....	с.22-26

## CONTENTS

<b>Krasilnikov I. M.</b> Electric and Acoustic Material of Sound in the Work of Musician and Composer .....	с.4-7
<b>Butorina N. I.</b> Modern Pedagogic and Information Technologies at the Lessons of the Theory of Music «Solfeggio» and «Harmony» .....	с.7-12
<b>Prikhodko O. V.</b> Modul Structure of the Content of Education in the Orientation «Computer Music» at Music and Arts Schools for Children .....	с.12-15
<b>Biryulyova E. V.</b> Sound of the World of Nature. Scientific and Research Project in the Children`s Musical Practice ...	с.15-18
<b>Savina S. V.</b> Innovation Processes as a Method for Improvement the Quolity of Training Students from Music and Pedagogic Facultets at Universities.....	с.18-19
<b>Uzhegova I. Yu.</b> About Social and Cultural Projekt in Children's School of Arts n.a. L.A.Starcov.....	с.19-22
<b>Zingerova I. E.</b> Classification and Destination of Musical Software in the System of School Education .....	с.22-26